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Obisk z občine
Lanski obiski predstavnikov ob-

činskih organov po krajevnih skup-
nostih so bili zelo dobro ocenjeni in
zato je bilo sklenjeno, da podobne
obiske opravijo tudi letos.

Letošnji obisk je bil 31. maja in
v mnogo manjšem sestavu kot lani.
Temeljni namen pa je bil ugotoviti,
koliko in katerc lani ali s plani dogo-
vorjene naloge so se v tem času že
uresničile. Obiskali so nas: Andrej
Mozer, predstavnik OK SZDL,
Zdcnka Marolt, predstavnica občin-
skega izvršnega sveta in Lado Svetck
ter Ljubo Žitnik, predstavnika komu-
nalne skupnosti ljubljanskih občin.
S strani krajevne skupnosti pa so imeli
glavno besedo Jože Meden, predsed-
nik MK SZDL, Tone Kašc, predsed-
nik sveta KS in Karla Novak, pred-
sednica komisije za komunalno gospo-
darstvo.

Kaj hitro so ugotovili, da lani v raz-
pravah o ureditvenem načrtu dogo-
vorjenih zahtev še niso uresničili. Celo
i>e vcč težav jc, kot pa jih je bilo.
Izgradnja novega stanovanjskega
bloka Papirnice na Vevčah in novega
mostu je povzročila prometne spre-

membe, ki niso po volji tu žive&h
ljudi. Kašeljska cesta je ostala taka,
kakršna jc bila, cesta Španskih borcev
od Kašcljske do Zaloške tudi. S trgo-
vino v Kašlju ni nobenih sprcmcmb,
osnovna šola je še naprej brez telovad-
nice in podobno. Urejena pa je bila
razsvetljava Rosne poti in dela ceste
Španskih borcev.

Vendar pa so na tem sestanku ugo-
tovili, da je eno leto le prekratka doba
za ureditev toliko komunalnih potreb,
koi jih v naši KS jc. Ohrabrujoče je,
da se nekatere stvari le premikajo in
kažejo zrelejšo podobo. Najprej bo na
vrsti del cestc Spanskih borcev, in
sicer od Kašeljske do Zaloške ceste, ki
je sedaj makadamska in brez ploč-
nika. Z raz&ritvijo, asfahiranjem in
ureditvijo hodnika za pešce bo ta
lahko močno razbremenila Kašeljsko
cesto. Je pa seveda tudi osrednja po-
vezava Kašlja z javnim prometora.

Za rekonstrukcijo Kašeljske ceste
pa bodo še ugotavljali možnosti na
komunalni skupnosti, za kar je bil
dogovorjen skupen pogovor. Zdenka
Marolt je povedala o prizadevanjih za
pridobitev investitorja za novo samo-
postrežno trgovino v Kašlju. Vsi po-
govori in razpisi so bili doslej zaman.
Sam Mercator pa nima sredstev. Pri-

sotni so menili, da bi Mercator z malo
prožnosti, domiselnosti in nekaj de-
narja lahko preuredil sedanjo trgovino
v samopostrežnico z mnogo vcčjo po-
nudbo od sedanje. Za zgled bi si lahko
vzeli Zaloško staro malo samopo-
strežno trgovinico, ki s ponudbo
lahko odtehta marsikatero veliko. To
bi bila tudi za Kašelj boljša rešitev od
zdajšnje in dobra premostitev časa, ko
se bo ie našel investitor za novo. Do-
govorjen je bil pogovor s predstavniki
Mercatorja TOZD Golovec.

Na tem srečanju so veliko govorili
tudi o odlaganju smeti in onesnaževa-
nju okolja. O gospodinjstvih, ki ni-
majo smetnjakov in tudi o možnostih
manjše krajevne deponije. Tudi za re-
šitev ter vprašanj so se dogovorili za
poseben razgovor s predstavniki ko-
munalnega podjetja TOZD Javna hi-
giena.

Na koncu pogovora so prcdlagali,
da bi na posebni scji zbora KS ali seji
občinskc konfercnce SZDL obravna-
vali možnosti izgradnje informacij-
skega sistema med občinskimi in
mestnimi upravnimi službami in KS.
Krajevno skupnost bi ti morali sproti
obveščati o novih lastnikih zemljišč,
zgradb in podobnem ter o vseh tudi
aajmanjših gradnjah. Tako bi KS
lahko opravljala nadzorno funkcijo in
seveda tudi svojo temeljno funkcijo
krajevne skupnosti.
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